

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE ARAB POTASH Date: 09-08-2026 02:32:47 PM Subject: Disclosure of Appointment of BOD Representative	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البوتاس العربية التاريخ: 09-08-2026 02:32:47 PM الموضوع: إفصاح تعيين ممثل عضو مجلس الإدارة
With reference to the Instructions for Disclosure of Issuing Companies, Accounting Standards, and Auditing Standards, kindly be informed that Mr. Thafer Mahdi Abdullah Bahr Aluloom has been appointed to represent Arab Mining Company on the Board of Directors of the Arab Potash Company, succeeding Mrs. Azza Mohammad Saeed Rashed Al-Suwaidi, as of 06/08/2026.	إشارة إلى تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق، يرجى التكرم بالعلم بأنه تمت تسمية السيد ظافر مهدي عبد الله بحر العلوم ممثلاً عن الشركة العربية للتعدين في مجلس إدارة شركة البوتاس العربية، وذلك بدلاً من السيدة عزة محمد سعيد راشد السويدي، اعتباراً من تاريخ 2026/08/06.
06-08-2026	06-08-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Sama Moqbel	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Sama Moqbel